
z dnia 8 kwietnia 2025 r.

UCHWALANR .
RADY GMINY KLESZCZÓW

z dnia 2025 r.

w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego

Na podstawie art. 7 ust. 1 pkt 5 i art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
(Dz. U. z 2024 r. poz. 1465, 1572, 1907, 1940), w zwiąku z art. 216 ust. 2 pkt 5 i art. 220 ustawy z dnia 27 sierpnia
2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2024 r, poz 1530, 1572, 1717, 1756, 1907 z 2025 r. poz. 39) uchwala się,
co następuje:

§ l.Postanawia się udzielić Powiatowi Bełchatowskiemu pomocy finansowej w wysokości 5.000,00 zł
(słownie:pięć tysięcy złotych) z przeznaczeniem na koszty transportu uczniów z terenu powiatu na zawody
sportowe szczebla wojewódzkiego i ogólnopolskiego.

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Przewodniczący Rady Gminy
Kleszczów

Michał Rejniak
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UZASADNIENIE

do uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego

W związku z prowadzonymi spotkaniami i rozmowami dotyczącymi organizacji oraz
finansowania rozgrywek sportowych dzieci i młodzieży w ramach Powiatowego Szkolnego
Związku Sportowego, głównym poruszanym problemem był wysoki koszt organizacji
transportu, który ponoszą szkoły dowożące uczniów na zawody, w tym te odbywające się w
Bełchatowie oraz innych miejscowościach. Z powodu tych kosztów, szkoły często
rezygnowały z wysyłania swoich uczniów na zawody sportowe.

W odpowiedzi na tę sytuację, Starostwo Powiatowe w Bełchatowie zwróciło się do gmin o
pomoc finansową, mając na uwadze rosnące koszty transportu uczniów, które stanowią istotne
obciążenie dla budżetów szkół. Środki zaplanowane na pomoc finansową dla powiatu
bełchatowskiego zostaną przeznaczone na pokrycie kosztów transportu uczniów z terenu
powiatu na zawody sportowe szczebla wojewódzkiego i ogólnopolskiego. Celem tego wsparcia
jest umożliwienie młodzieży aktywnego udziału w zawodach sportowych na wyższych
szczeblach rywalizacji, co przyczyni się do rozwoju sportu w regionie oraz wyrównania szans
w dostępie do takich wydarzeń, niezależnie od sytuacji finansowej poszczególnych szkół.

Wobec powyższego podjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione.


